

《单词百科:subcontractor是什么意思?subcontractor怎么发音?subcontractor的解释和用法》

英语单词subcontractor是什么意思?subcontractor怎么读?subcontractor怎么发音?简答网为您整理了subcontractor的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



subcontractor怎么读

subcontractor的读音:[s b k n trækt (r)]

subcontractor的意思

1、n.转包商，次承包者;

subcontractor的近义词

1、carpenter n.木工;木匠;

subcontractor的双语例句

1、The company was considered as a possible subcontractor to build the aeroplane.

该公司被视为能够承担该飞机制造任务的潜在分包商之一。

2、The manufacture of belts and buckles is put out to subcontractor.

成带和带扣的生产,交分包商承做.

3、Decrease cost subcontractor, increase frequency to monitor compressor.

通过监控压缩机,降低成本,提高效率.

4、The subcontractor shall not use such verification as evidence of effective control of quality.

但此项查证应不得被供应者用作分包商对产品质量有效控制之证明.

5、To issue all construction drawings to project team and subcontractor in time.

确保所有施工图纸及时交付到项目部和分包商手中.

6、Pertinent quality records from the subcontractor shall be an element of this data.

有关分包商之质量纪录应为这些资料的一部分.

7、Does the supplier have requirement for subcontractor qualification candidate?

供应商自身是否对候选的转包商有一定的要求?

8、Goal 3 The prime contractor and the software subcontractor maintain ongoing communications.

目标3:主签约人和子签约人保持持续的沟通.

9、Arrange production according to client leadtime requirement and subcontractor capacity and capability.

根据客户交货要求以及供应商的产量和能力合理安排订单生产.

10、Bidders are free to list more than one Subcontractor against of the plant and services.

投标人是自由的名单超过一个分包商对各项设备和服务.

11、 Subcontractor : Are subcontractors involved at any stage of your organic handling?

分包商:分 包商是否参与有机处理的某些环节?

12、 The two companies made a subcontractor.

这两个公司刚签订了一个转包合同.

13、 Monitor and help subcontractor on EHS management, audit subcontractors.

监督和帮助分包方的EHS管理, 审核分包方.

14、 The first is that Asia, except Japan, remains in essence a subcontractor to the West.

首先, 除了日本之外, 亚洲国家本质上仍是西方国家的承包商.

15、 The selection of labor subcontractor is a troublesome problem came across to construction companies.

劳务分包单位选择是施工单位经常遇到的问题,通常以主观判断作出选择.

16、 Quality control: Inspection and testing of incoming goods, subcontractor works and related documentation.

质量控制: 检验和测试到货设备, 检查次承包商相关工作和相关文档.

以上是简答网为您整理的subcontractor怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多关于subcontractor的用法、subcontractor的释义、subcontractor的相关详情请点击: <https://dict.jiandongshicai.cn/subcontractor>